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Obec Lutín

Školní 203, 783 49 Lutín
tel.č.: 585 944 323 | e-mail: e-podatelna.ou@lutin.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 4 Zastupitelstva obce Lutín

konané dne 21. 3. 2019 v KSZ Třebčín od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 18:05 - 20:45
Přítomno: 14 členů ZO dle přiložené prezenční listiny, Ing. Miroslav Brhel, 5 hostů dle

přiložené prezenční listiny
Omluveni: Mgr. Jaroslav Krejčíř
Neomluveni:
Předsedající: Ing. Jakub Chrást
Zapisovatel*: Eva Sedláčková
Ověřovatelé zápisu: Ing. Jaroslav Kubala, Dušan Sedláček
Zpravodaj: Gabriela Bábková

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Jednání zahájil starosta obce Ing. Jakub Chrást v 18.05 hod.

Starosta  obce  Ing.  Jakub  Chrást  konstatoval,  že  zasedání  bylo  řádně  svoláno,  informace  o  konání  byla
zveřejněna na úřední desce Obecního úřadu Lutín a na internetových stránkách www.lutin.cz, a to nejméně
sedm dní  přede  dnem konání  zasedání,  dále  konstatoval,  že  je  přítomno  14  členů  zastupitelstva  obce,
zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné.                                                                     

Program jednání – starosta seznámil přítomné s programem jednání ZO. 

Program jednání:

 1. Zahájení.
 2. Volba zpravodaje a ověřovatelů zápisu.
 3. Kontrola usnesení ze 3. zasedání ZO.
 4.  Závěrečný účet obce Lutín za rok 2018.
 5. Zpráva o činnosti místní samosprávy a obecního úřadu za rok 2018.
 6. Plán investiční výstavby na rok 2019.
 7. Rozpočet obce Lutín na rok 2019.
 8. Odkoupení pozemku do majetku obce.
 9. Vyhrazená parkovací místa na sídlišti.
10. Dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytnutí finančních prostředků ze SFŽP.
11. Regenerace sídliště - dvůr.
12. Zpráva kontrolního výboru.
13. Různé.
14. Diskuze.
15. Závěr.  

Mgr. Eliška Mišáková - navrhla zařadit nový bod jednání jako bod  12, Zpráva kontrolního výboru.  
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Starosta obce Ing. Jakub Chrást upřesnil bod Různé - projekt sportovní haly
                                                                         - dopravní situace před ZŠ Lutín a vyloučení
                                                                           nákladních aut z krajské komunikace u
                                                                           kapličky v Lutíně
                                                                         - autonomní systém pro rozesílání informačních
                                                                           zpráv
                                                                         - systém UZOB
                                                                         - studie křižovatky u pošty a prostoru zastávek u
                                                                           obch. domu Neptun.                                              
                       
Rozprava k bodu:

Bez rozpravy.
                                 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje program 4. zasedání zastupitelstva obce v navrženém znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/4Z/2019 bylo schváleno.

2. Volba zpravodaje a ověřovatelů zápisu

Starosta obce Ing. Jakub Chrást navrhl na ověřovatele zápisu Dušana Sedláčka a Ing. Jaroslava Kubalu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín volí do funkce ověřovatelů  Dušana Sedláčka a Ing. Jaroslava Kubalu.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2a/4Z/2019 bylo schváleno.

Starosta obce Ing. Jakub Chrást navrhl na zpravodaje Gabrielu Bábkovou.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín volí do funkce zpravodaje 4. zasedání zastupitelstva obce Gabrielu Bábkovou.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2b/4Z/2019 bylo schváleno.

3. Kontrola usnesení ze 3. zasedání ZO

Místostarosta obce Mgr. Dalibor Kolář provedl kontrolu usnesení ze 3. zasedání zastupitelstva obce, které
se konalo  dne 7.2.2019.

1.   Kontrola usnesení z 2. zasedání zastupitelstva
      Zastupitelstvo obce
1.1  vzalo na vědomí
       kontrolu usnesení z 2. zasedání ZO, kterou provedl starosta Ing. Jakub Chrást.

2.    Rozpočtové opatření Obce Lutín č. 11/2018
       Zastupitelstvo obce
2.1  vzalo na vědomí
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       Rozpočtové opatření Obce Lutín č. 11/2018.

3.    Cyklostezka Lutín - Hněvotín
       Zastupitelstvo obce
3.1   souhlasilo
        s navrženou trasou cyklostezky Lutín – Hněvotín.

3.2   souhlasilo
        s cenou výkupu pozemků v trase cyklostezky 200 Kč/m2.

3.3.  pověřilo
        starostu obce dalším jednáním s obcí Hněvotín a s majiteli dotčených pozemků
        - jednání probíhá, bylo jednáno i s projektantem, starosta obce Hněvotín zatím nechce vypracovat
         studii, zadal to geometrovi a přednostně by měl být zaměřen úsek z Lutína po Blatu, je zde více
         majitelů pozemků, jeden z pozemků vlastní AGRO Haná Smržice, pozemek chtějí nechat ve svém
         vlastnictví, pokud prokážeme, že z tohoto důvodu nedostaneme dotace, tak by nám pozemek
         zřejmě odprodali, protože by nechtěli projekt blokovat
                                                                                                                                                                    

4.    Prodej pozemků v majetku obce
       Zastupitelstvo obce
4.1  schválilo
        prodej částí pozemků p.č. 286/35 o výměře 16 m2, 286/42 o výměře 40 m2, 293/40 o výměře 2 m2, 293/41 o
        výměře 4 m2 a 293/42 o výměře 16  m2 vše v k.ú. Třebčín, v souhrnu 78 m2 dle geometrického plánu číslo
        373-340/2018 paní *** za cenu 100 Kč/ m2. 
       - celá akce je dále v řešení.
 

5.    Žádost RC Klásek z.s. o dotaci
        Zastupitelstvo obce
5.1  schválilo
        poskytnutí indviduální dotace z rozpočtu obce na rok 2019 spolku RC Klásek z.s. ve výši 63 500 Kč.
        Dotace bude použita na činnost spolku a pořádání kulturních akcí pro občany. Tato částka bude 
        zahrnuta do návrhu rozpočtu obce na rok 2019.
        - částka je zahrnuta v návrhu rozpočtu
        

6.    Žádost FBC Lutín, z.s. o dotaci
       Zastupitelstvo obce
6.1  schválilo
       poskytnutí individuální dotace z rozpočtu obce na rok 2019 spolku FBC Lutín, z.s. ve výši 60 000 Kč.
       Dotace bude použita na úhradu provozních   nákladů. Tato částka bude zahrnuta do návrhu
       rozpočtu obce na rok 2019. 
      - částka je zahrnuta do návrhu rozpočtu.
        

7.    Vyhrazená parkovací místa        
          Zastupitelstvo obce
7.1    souhlasilo
         Radu obce návrhem variantních řešení pro vyhrazená parkovací místa.      
         - samostatný bod jednání  
                                                        

8.    Výpůjčka tělocvičny TJ Sigma Lutín z.s.
         Zastupitelstvo obce
8.1    souhlasilo
         s výpůjčkou objektu č.p. 298 tj. tělocvičny a zázemí TJ Sigma Lutín z.s.
        - čekáme na konečné vyúčtování, zatím pozastaveno.
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9.    Investiční akce na rok 2019           
  Zastupitelstvo obce                                                                                                                                                 
                                                                                                               
9.1  vzalo na vědomí
       seznam návrhů investičních akcí pro rok 2019.
9.2  pověřilo
       Radu obce zařazením akcí s nejvyšší prioritou do návrhu rozpočtu obce na rok 2019.   
      - samostatný bod dnešního jednání.         
                             

10.  Výsadba zeleně na Rybníčku
       Zastupitelstvo obce
10.1 souhlasilo
        s navrženým řešením Ing. Malíka – výsadby areálu Rybníček.     
         - čekáme na schválení rozpočtu,  akce se rozběhne v 04/19  

                                          
11.  Různé
       Zastupitelstvo obce
11.1  vzalo na vědomí
         informace o schůzce s představiteli Olomouckého kraje ve věci dostavby sportovní haly za učilištěm.
11.2  vzalo na vědomí
         informace o kvalitě pitné vody v obci Lutín.
11.3  vzalo na vědomí
         informace o podání žádostí o dotace.
          - žádosti byly podány, zpomalovací ostrůvek – prošel schválením na IROPu a na Olomouckém
            kraji je v návrhu 515 tis. Kč, pokud to dobře dopadne, obdržíme cca 1 mil. Kč ,rozpočet je 
            plánovaný na 1,2 mil. Kč, všechny ostatní dotace jsou v hodnocení.

11.4  pověřilo
         starostu obce jednáním s majiteli pozemků pod budoucím chodníkem v lokalitě na Třebčínské ulici 
         o výkupu těchto pozemků za cenu max. 200 Kč/m2.

         - zatím bylo jednáno s p. Peřinou, příští týden začnu majitele obcházet, na příštím
           zasedání budu informovat
           Ing. K. Mišák, host – dotaz, zda pan Peřina souhlasí s cenou 200 Kč/m2?
           Ing. J. Chrást – ano.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Lutín  bere  na  vědomí  kontrolu  usnesení  ze  3.  zasedání  ZO,  kterou
provedl  místostarosta  Mgr.  Dalibor  Kolář.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/4Z/2019 bylo schváleno.

4. Závěrečný účet Obce Lutín za rok 2018

Starosta Ing. Jakub Chrást uvedl k bodu následující: Se Závěrečným účtem Obce Lutín se pouze seznámíme a
vezmeme ho na vědomí. Závěrečný účet bude schvalován až po konečném přezkoumání hospodaření ze strany
Olomouckého  kraje.  Protokol  z  přezkumu je  součástí  Závěrečného  účtu.  Přezkoumání  hospodaření  obce
Krajským úřadem proběhne ve dnech 25. a 26.3. 2019. Předpoklad schvalování závěrečného účtu je na příštím
zasedání zastupitelstva. Materiály obdrželi zastupitelé k prostudování s pozvánkou na zasedání zastupitelstva.

Rozprava k bodu:
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Bez rozpravy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín bere na vědomí Závěrečný účet Obce Lutín za rok 2018.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/4Z/2019 bylo schváleno.

5. Zpráva o činnosti místní samosprávy a obecního úřadu za rok 2018

Tajemník OÚ Ing. Miroslav Brhel okomentoval zprávu o činnosti místní samosprávy a OÚ za rok 2018. Jedná
se o zhodnocení činnosti celého obecního úřadu. Zastupitelstvo bere zprávu na vědomí.

Rozprava k bodu:
Ing. J. Burda – v loňském roce byly největší investice, dále zmíněn r. 2014, jaké byly investice v průměru v těch
ostatních letech a v jaké výši loni?
Ing. M. Brhel – v průměru 18 mil. Kč, loni 37 mil. Kč, více jak 2x násobek v předchozích letech.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín bere na vědomí zprávu o činnosti místní samosprávy a obecního úřadu za rok
2018.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/4Z/2019 bylo schváleno.

6. Plán investiční výstavby na rok 2019

Starosta obce Ing. Jakub Chrást uvedl k bodu následující: plán investiční výstavby byl vypracován na základě
podnětů zastupitelů, vychází z diskuze na posledním veřejném zasedání zastupitelstva obce. Do plánu jsou
rovněž zařazeny rozpracované záležitosti z předchozího roku. V prioritě číslo 1 jsou zařazeny akce v celkové
předpokládané hodnotě 45 190 000,- Kč. Všechny akce priority číslo 1 jsou zahrnuty v návrhu rozpočtu. Část
výdajů cca 9 mil. Kč by mohly pokrýt dotace, zbytek bude hrazen z úspor minulých let a příjmů rozpočtu roku
2019.

Rozprava k bodu:
Ing. J. Kubala – pokud to bude možné, navrhuje zřídit bezbariérový přístup na OÚ;
Ing. J. Chrást – do patra by vyšla plošina, v rámci rekonstrukcí kanceláří (bezbariérové prahy), tyto akce
se navzájem neomezují;
Mgr. E. Mišáková – navrhuje – p. místostarostovi novou židli, osobní zkušenost z kontrolních dnů na OÚ.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Lutín  schvaluje  plán  investiční  výstavby,  významných  oprav,  rekonstrukcí  a
pořízení majetku v roce 2019.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/4Z/2019 bylo schváleno.

7. Rozpočet obce Lutín na rok 2019

Starosta obce Ing. Jakub Chrást uvedl: Návrh rozpočtu obce na rok 2019 byl na úřední desce uveřejněn dne
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4.3.2019. Byla tedy splněna zákonná lhůta 15 dní. Jak bylo řečeno v předchozím bodě zasedání, tak v rozpočtu
jsou zahrnuty všechny investiční akce z priority č. 1 a rovněž výdaje a příjmy uskutečněné během rozpočtového
provizoria. Rozpočet počítá s příjmy ve výši 58 mil. Kč, čísla vycházejí jak z předešlých let, tak z predikcí, které
vydávají státní instituce. Rozpočet předpokládá výdaje ve výši 80 mil. Kč, je tedy schodkový a bude hrazen
finančními prostředky z minulých let. Na poslední straně jsou vypsány investiční a neinvestiční dotace pro
zřízenou  příspěvkovou  organizaci,  tj.  škola  a  pro  další  příjemce  finančních  prostředků,  to  jsou  spolky,
poskytovatelé sociálních služeb a další.     
                                                                                                                                           

Rozprava k bodu:
Bez rozpravy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje rozpočet Obce Lutín na rok 2019.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7a/4Z/2019 bylo schváleno.

Dále bychom v rámci tohoto bodu měli pověřit Radu prováděním Rozpočtových opatření.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Lutín  pověřuje  Radu  obce  prováděním rozpočtových  opatření  v  plném rozsahu.
RO bude ZO informovat o provedených rozpočtových opatřeních na nejbližších zasedáních ZO.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7b/4Z/2019 bylo schváleno.

Dále starosta obce Ing. Jakub Chrást navrhl, aby stejně jako v minulých letech zastupitelé obce pověřili hlavní
účetní a tajemníka OÚ Ing. Miroslava Brhela rozpisem schváleného rozpočtu do plného třídění rozpočtové
skladby dle vyhlášky 323/2002 Sb. a zároveň prováděním změn rozpisu rozpočtu. Jedná se pouze o přesuny
prostředků v položkách v rámci paragrafů.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Lutín  pověřuje  hlavní  účetní  a  tajemníka  obce   rozpisem schváleného rozpočtu
do plného třídění rozpočtové skladby dle vyhlášky 323/2002 Sb. a zároveň prováděním změn rozpisu
rozpočtu.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7c/4Z/2019 bylo schváleno.

8. Odkoupení pozemku do majetku obce

Starosta obce Ing. Jakub Chrást uvedl k bodu následující: Jedná se o záležitost, kterou započal již předchozí
pan starosta. Jedná se o pozemek p.č. 546/31 v k.ú. Hněvotín o výměře 505 m2. Na tomto pozemku se nachází
část pro obec strategicky důležité stavby, a to vodojemu. V současné době má obec pozemek v nájmu, nájemní
smlouva brzy skončí. Politika LESŮ ČR je prodej za cenu znaleckého posudku + cena znaleckého posudku.
Cena dle posudku je 121 200 Kč, cena posudku je 2800 Kč, po přičtení DPH je celková cena 150 040,- Kč. Tuto
sumu máme přichystanou v rozpočtu obce. Vzhledem k důležitosti stavby stojící na pozemku navrhuji schválit
odkup pozemku do majetku obce za navrženou cenu.

Rozprava k bodu:
Ing. J. Chrást –  zmínil diskusi s p. Kubalou o oprávněnosti platby DPH,  DPH musí být připočteno, bylo to
ověřeno u zástupce Lesy ČR, kupní cena musí být schválena i s DPH, po schválení koupě kontaktujeme Lesy
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ČR a může trvat až 1 rok, než Lesy ČR obdrží vyjádření z Ministerstva zemědělství;
pí J. Pazderová – DPH uplatníme;
Ing. J. Kubala – dotaz, zda vydrží nájemní smlouva?
Ing. J. Chrást – mělo by to vyjít, je myslím do konce roku.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Lutín  schvaluje  odkup  pozemku p.č.  546/31  v  k.ú.  Hněvotín  o  výměře  505  m2

za celkovou cenu 150 040 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8a/4Z/2019 bylo schváleno.

Starosta obce Ing. Jakub Chrást uvedl, že by zastupitelstvo mělo pověřili starostu podpisem kupní smlouvy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8b/4Z/2019 bylo schváleno.

9. Vyhrazená parkovací místa na sídlišti

Starosta Ing.  Jakub Chrást  uvedl  k bodu následující:  Na minulém veřejném zasedání  zastupitelstva obce
zazněla  informace,  že  k  30.6.2019  končí  období  přidělení  vyhrazených  parkovacích  stání.  Rada  obce
navrhovala  provést  nové  přidělení  parkovacích  stání  dle  stávajících  pravidel.  Dalším  návrhem  vzešlým
z diskuze bylo zrušení vyhrazených parkovacích stání. Ani na jedné z těchto variant jsme se neshodli a Rada
byla pověřena, aby předložila variantní řešení. Rada se tímto zabývala na zasedání dne 7.2.2019. a přijala
usnesení:

Zastupitelstvu  obce  doporučuje  k  projednání  úpravu  návrhu  přidělování  vyhrazených  parkovacích  míst
na sídlišti v Lutíně od 1.7.2019, tzn. pro další tříletý cyklus. Pro zvýšení příjmu obce z vyhrazených park. míst a
zároveň ponechání možnosti  si  toto místo vyhradit  doporučuje navýšit  min.  částku pro vstup do soutěže
obálkovou metodou na 5.000Kč a dále navýšit roční poplatek na 5.000Kč. Jednalo by se opět o 18 stejných
parkovacích  míst,  jako  doposud.   V  případě,  že  tento  návrh  nebude  pro  ZO  většinově  akceptovatelný,
doporučuje RO vyhrazená parkovací místa zrušit.

Rozprava k bodu:

Ing. R. Navrátil – necelých 100 tis. Kč roční příjem pro obec, pokud se park. místa obsadí;
Ing. J. Chrást – možná lidé ztratí zájem, možná investují lidé, kteří to opravdu potřebují;
Ing. P. Kovařík – zjišťovali jste ceny za vyhrazená park. místa, jak se v okolí pohybují;
Ing. J. Chrást – Konice 3000 Kč, Prostějov 12000 Kč;
Ing. P. Kovařík – 5000,- Kč se mi zdá moc;
Mgr. E. Mišáková – dotaz, jakým způsobem se to bude vyhlašovat, zda se nejdříve upozorní, ti co to vyhrazené
parkovací místo měli v nájmu?
Ing. J. Chrást – stávající uživatelé se upozorní, že to končí, a potom to bude obecně vyhlášeno pro všechny,
pokud na tuto variantu přistoupíme;
Ing. M. Mačák, host – z mého pohledu je to reálný návrh RO, buď tak nebo tak, jak rozhodnou zastupitelé.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Lutín  pověřuje  Radu  obce  vytvořením  pravidel  pro  přidělování  vyhrazených
parkovacích míst v obci Lutín pro období 1.7.2019 –30.6.2022 ve stejné podobě jako v předchozím období,
avšak s navýšením ročního poplatku na 5000 Kč. Rovněž nejnižší částka podaná v obálkové metodě bude
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5000,- Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 1 (Kubala) / Zdrželo se: 2 (Mišáková, Soušková)

Usnesení č. 9a/4Z/2019 bylo schváleno.

V případě schválení navýšení ročního poplatku za vyhrazené parkovací místo musíme Radu pověřit změnou
obecně závazné vyhlášky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Lutín  pověřuje  Radu  obce  přípravou  nové  obecně  závazné  vyhlášky  o  místním
poplatku za užívání veřejného prostranství.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 1 (Kubala) / Zdrželo se: 1 (Mišáková)

Usnesení č. 9b/4Z/2019 bylo schváleno.

10. Dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytnutí finančních prostředků ze SFŽP

Starosta obce Ing. Jakub Chrást předložil členům zastupitelstva dodatek č.1 ke smlouvě, která se týká půjčky
finančních prostředků ze Státního fondu životního prostředí na pokrytí spoluúčasti k akci Zkvalitnění dodávky
pitné vody. Vzhledem k tomu, že prostředky nebyly úplně dočerpány upravuje tento dodatek výši půjčky a
splátkový kalendář.

Rozprava k bodu:
Bez rozpravy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje  dodatek č. 1 ke smlouvě číslo 17000101 o poskytnutí finančních
prostředků ze SFŽP.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/4Z/2019 bylo schváleno.

11. Regenerace sídliště - dvůr

Starosta obce Ing. Jakub Chrást uvedl k bodu následující: Na základě vypracované studie, která byla schválena
na zasedání zastupitelstva dne 6.9.2018, byla projektanty zpracována vizualizace daného prostoru "dvora"
na sídlišti. Jsou navrhovány dvě varianty, které se liší pouze tvarem vnitroblokové zatáčky.  Studii vezmeme
na vědomí a následně zveřejníme, aby se k ní občané mohli vyjádřit. V podkladech zastupitelé obdrželi situační
výkresy obou variant. Promítnuta vizualizace na dataprojektoru.

Rozprava k bodu: 
Ing. J. Chrást – vizualizace počítá s 50 parkovacími místy (varianty se liší v 1 park. místu), v současné době je
kapacita 32 aut, v rámci projektu bude muset být provedena oprava poruchového vodovodu a  přeložena
část teplovodu – v současné době jednáme s projektantem, který určí podmínky, za jakých může být teplovod
pod vydlážděnými park. místy a nebo bude muset být plánována přeložka do zeleného pruhu;
Ing. K. Mišák, host – z leteckého pohledu je vidět, proč se tomu říká Mačkalov, jak široké jsou ty komunikace?
D. Sedláček – v zatáčce to vychází na 6,3 m;
Ing. J. Chrást – 5 m podle situačního výkresu;
Ing. J.  Kubala – komunikace je úzká, protože byla plánovaná jednosměrná a průjezdná, paneláky se daly
na štorc, komunikace je proto tak úzká, vizualizace se mu líbí, ale nezvyšoval by počet park. míst, kdo tam
nebydlí těžko posoudí kasárenský dvůr, je tam hrozná akustika, špatně se dvůr odvětrává;
Ing. R. Navrátil – navrhl byste méně park. míst?
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Ing. J. Kubala – navrhuje zachovat stávající počet park. míst, počet nenavyšovat, vést tento vnitroblok jako
odpočinkovou zónu;
Ing. J. Chrást -  v rámci nového ÚP projektant navrhl velkou plochu pro parkování mezi sídlištěm a kotelnou,
nyní  přišla  připomínka  z  Ministerstva  průmyslu  a  obchodu,  týkající  se  vyhrazeného  ložiska
štěrkopísku,   ministerstvo  požaduje  vyloučit  tuto  návrhovou  plochu  z  územ.  plánu
A. Dozrál - to spadá pod Báňský úřad;
Ing. J. Chrást – to zřejmě spadá pod Ministerstvo průmyslu a obchodu;
Ing. K. Mišák, host – za paneláky nebylo vyhrazeno ložisko štěrkopísku;
Ing. J. Chrást – zde máme také pozemek manželů Libosvárových, kteří pozemek prodat nechtějí
Ing. J. Chrást –  zmínil se rovněž o neobdělávaném pozemku pod sloupem na Luběnice, (plán kolumbárium,
nebo  posezení  u  cyklostezky)  majitel  p.  Drápal  jedná  s  člověkem,  který  mu  tvrdí,  že  pozemek  vzroste
do budoucna na ceně;
souhlasí  s  názorem,  že  by  bylo  vhodné rozšířit  parkovací  místa  směrem do pole,  ale  v  současné chvíli
jiná možnost není;
Ing. R. Navrátil – navrhuje uveřejnit vizualizaci pro veřejnost, aby se mohla vyjádřit, pokud by k tomu občané
zaujali zásadní odpor, tak to budeme řešit;
Ing. K. Mišák, host – prostor k potoku jste řešili?
Ing. J.  Chrást – jak ŽP tak architekt ÚP zakázali nebo spíše nedoporučili  likvidovat jakékoliv vodní nebo
dešťové dílo;
Ing. R. Navrátil – navrhuje brát to jako rezervu;
Ing. J. Chrást – jsou tam krásné vzrostlé stromy, parkovalo by se zde přímo pod balkony,
je tam klidová zóna;
Ing. J. Kubala – ve dvoře navrhuje odpočinkovou zónu, se zachováním stávajícího počtu parkovacích míst;
Ing. J. Chrást – v současné době rychlejší možnost s parkováním nemáme;
Ing. J. Kubala – jen nějaké velkokapacitní parkoviště by to vyřešilo,
jde mi o to, aby se nezhoršovalo životní prostředí a situace, která tam již nyní je;
Ing. J. Chrást – necháme, ať se vyjádří veřejnost, připomínky budeme evidovat;
G. Bábková –  nová příjezdová cesta do sídliště je rovná, začaly to děti využívat na kolečkové brusle, možná 
začnou využívat i komunikaci ve dvoře;
Ing. J. Chrást – oslovíme veřejnost, přes domovní důvěrníky, místní samosprávu, oslovíme dotčené paneláky,
uveřejníme vizualizaci na internetu, facebook;
Ing. J. Kubala – navrhuje umístit hlásič na vjezdu do dvorního traktu, nejsou volné parkovací místa;
Ing. J. Chrást – řeší to obratiště;
Ing. J. Kubala – na obratištích se nyní také parkuje;
Ing. J. Chrást – tuto situaci budeme muset řešit s Policií ČR;
A. Bábek, host – vizualizace je moc pěkná, pokud jde o to, aby se zvětšil počet parkovacích míst, navrhuje
prostor u č.p. 208, kde jsou nevyužité plochy;
Ing. J. Chrást – je to prostor do budoucna do diskuse, je to možné, že to bude další etapa;
Ing. J. Kubala – dotaz na obrovskou plochu mezi činžáky naproti starých obchodů, zda se tam neuvažuje
s parkovišti?
Ing. J. Chrást – tam jsou vzrostlé stromy, z druhé strany na ul. Břízové vzroste počet park. míst;
Ing. J. Chrást – vrátil se k diskusi parkování na sídlišti, vizualizaci uveřejníme, budeme evidovat připomínky a
budeme informovat na příštím zasedání zastupitelstva;
Ing. J. Kubala – boční produkt této diskuse, být obezřetní, co se týče těžby štěrkopísku, tlak bude obrovský;
Ing. J. Chrást – až budu znát názor projektanta, budu vás informovat na příštím zasedání a zaujmeme k tomu
společné stanovisko;
Ing. J. Kubala – vzpomíná na jednání cca před 10 lety s p. Dvořákem na „spoláku“, byl tam pan z kraje, chtěl
předběžný souhlas, proto se založilo sdružení  Lutín bez pískoven, zřejmě to zase propukne;
Ing. K. Mišák, host – řeší se tangenta kolem Olomouce, a ten písek na to měl být určený.

 

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín bere na vědomí vizualizaci nové podoby prostoru "dvůr" na sídlišti.
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Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11a/4Z/2019 bylo schváleno.

Přílohy:
Příloha č. 10: C.03 Koor situace Lutin varianta 1, Příloha č. 11: C.03 Koor situace Lutin varianta 2

Zde bychom pověřili starostu obce uveřejněním vizualizace, tak aby se občané mohli vyjádřit, případně podat
připomínky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín pověřuje starostu obce uveřejněním vizualizace vhodným způsobem tak, aby
se k ní občané mohli vyjádřit. 

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11b/4Z/2019 bylo schváleno.

12. Zpráva kontrolního výboru

Mgr. Eliška Mišáková informovala členy zastupitelstva o kontrole, která se uskutečnila ve dnech   21.2., 13.3 a
20.3.  2019 na  OÚ Lutín.  Předmětem kontroly  bylo  plnění  usnesení  a  zápisů  z  RO  9/2018 –  4/2019 a
ZO č. 21/2018 – 3/2019.
Závěr –  Kontrolní výbor shledal zápisy z jednání rad i zastupitelstev v pořádku, úkoly jsou průběžně plněny, je
u nich vždy napsáno, kdo za jejich plnění zodpovídá.
Některé z úkolů se bohužel protahují i několik měsíců, někdy z technických důvodů. Je třeba zvážit, zda by
se jejich rychlejším a operativnějším řešením nemohl vylepšit některý z problémů, který naše obce trápí.
Za všechny přetrvávající úkoly: výkup pozemků Libosvárových.

Rozprava k bodu:
Ing. J. Chrást – reakce na připomínku – výkup pozemku od Libosvárových, upustili jsme od jednání, protože
jsme rozjeli vizualizaci dvorního traktu na sídlišti, můžeme opět otevřít diskuzi o ceně;
- dále informoval o jednání s majitelem pozemku na Luběnice (cyklostezka)  panem Bernátem z Rakovníka
–  majitel stále odmítá, jakákoliv argumentace je zbytečná, to stejné pan Drápal, osobní intervence zřejmě
nepomůže.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín bere na vědomí  zprávu Kontrolního výboru, kterou přednesla Mgr. Eliška
Mišáková.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/4Z/2019 bylo schváleno.

13. Různé

Sportovní hala
Starosta obce Ing. Jakub Chrást informoval, že dne 1.3.2019 proběhlo jednání s projektantem, který by měl
vypracovat studii dostavby sportovní haly za učilištěm. Bylo dohodnuto, že projektanti vypracují jednoduchou
projektovou studii, která by měla odpovědět na otázky, zda lze naše požadavky implementovat do stávající
stavby a zda to bude ekonomicky únosné.

Rozprava k bodu:
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Ing. J. Chrást – v současné době se na studii pracuje tak, jak jsme to plánovali to nevyjde, každý 25 mil. Kč,
náklady by byly mnohonásobně vyšší, na příštím zasedání vás budu informovat, na kraji mi dávali za příklad
sport. halu v Kojetíně, můžeme ji navštívit, abychom měli čím argumentovat;
Ing. R. Navrátil – kolik to vychází?
Ing.  J. Chrást – cca 50 mil. Kč každý;
Ing. J. Kubala – rozumím tomu dobře, kdybychom do toho šli, půl pořizovací a půl provozní náklady a přitom to
nebude napůl naše?
Ing. J. Chrást – tak by to vyšlo 45 mil. Kč každý;
A. Dozrál – cenově to vyjde nastejno, pokud by byla hala nová;
Ing. J. Chrást – staveb. materiál opět zdražil, ceny rostou, na příštím zasedání podám další nově získané
informace.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín bere na vědomí aktuální informace o projektu sportovní haly.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13a/4Z/2019 bylo schváleno.

Dopravní situace před ZŠ Lutín
Starosta  obce  Ing.  Jakub  Chrást  uvedl  k  bodu  následující:  V  rozpočtu  obce  máme  zahrnuto  vyřešení
nebezpečné dopravní situací na přechodu před základní školou. Proběhla konzultace s firmou dopravní značení
SVOBODA, která navrhuje umístění rychlostních radarů v obou směrech. V návaznosti na toto by ještě musel
být řešen ve směru od Slatinic sloup a elektrická přípojka, případně může být řešeno solárním článkem a
akumulátorem.  V  materiálech  je  nabídka  firmy Dopravní  značení  Svoboda,  jejíž  součastí  není  elektrická
přípojka. Nabídka také řeší možnost vyloučení nákladních aut z krajské komunikace u kapličky. Na zasedání
bychom měli projednat zda s těmito opatřeními souhlasíme nebo budeme hledat jiná.

Rozprava k bodu:
Ing. J. Chrást – radar se snímáním SPZ x animace – cena radaru není razantně rozdílná;
Fr. Špunda – vlastní zkušenost, Dolany mají u radaru – záblesk, nefotí;
Ing. J. Chrást – můžeme poptat, doprava po II. komunikaci je docela tranzitní, efekt by to mohlo mít;
Fr. Špunda – to bliknutí má psychologický efekt;
Ing. J. Kubala – dotaz, zda lze v rámci plánované rekonstrukce krajské komunikace zde umístit zpomalovací
práh?
Ing.  J.  Chrást  –  na  místních  komunikacích  umístit  lze,  na  krajských  komunikacích  II.,  III.  tř.  se  nesmí
zpomalovací práh umístit;
Ing. J. Chrást – opět se nabízí otázka obecní policie;
Ing. R. Navrátil – ten ostrůvek, jako pasivní prvek je dobrý;
Ing. J. Chrást – jde o požadavek Policie, pro zbudování bezpečnějšího přechodu;
Ing. J. Chrást – podal informace o zbudování zastávky na ul. Školní, v souvislosti s budováním cyklostezky,
jednání na DI.
 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín souhlasí s umístěním rychlostních radarů v ulici Školní.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13b/4Z/2019 bylo schváleno.

Lokalita U Kapličky - vyloučení nákladních aut z krajské komunikace

Rozprava:
Ing. J. Chrást – opatření bylo předběžně projednáno na Policii ČR, která proti tomu neměla námitek, výjimka
pro IDOS a dopravní obsluhu, tuto dopravu vykážeme na komunikaci II. třídy;
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A. Dozrál – jak bude zajištěna obslužnost stavebniny Riedl?
Ing. J. Chrást – ohlásil, že končí, jinak má příjezd z obou stran.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín souhlasí s podáním žádosti na vyloučení nákladních aut z krajské komunikace
u kapličky.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Špunda)

Usnesení č. 13c/4Z/2019 bylo schváleno.

Autonomní systém pro rozesílání informačních zpráv
Starosta obce Ing.  Jakub Chrást uvedl k bodu následující:  Zastupitelé obdrželi  nabídku  firmy Trustwire
na autonomní systém pro rozesílání informačních zpráv. Jedná se o systém, který může být doplňkem obecního
rozhlasu. Jde o systém, který dokáže občanům, kteří se zaregistrují, zasílat informační zprávy od obecního
úřadu formou emailu, ale také formou SMS přímo na telefon. Tento systém využívá sim karty, na které je
nastaveno neomezené posílání SMS zdarma, provoz systému tedy nemá žádné náklady. Jediné náklady jsou
za vstupní pořízení a to cca 20 000,- Kč s DPH. Systém umožňuje rozesílání zpráv např. pouze jen jedné místní
části, nebo jen jedné ulici, případně několika ulicím. Jedná se o moderní informační systém, který by jistě
zlepšil informovanost občanů.

Koncem minulého týdne byla podána nabídka konkurenční firmy www.mobilnirozhlas.cz, která nabízí více
služeb (např. hlasové zprávy).
Mobilní rozhlas je dražší – základ. cena se odvíjí od počtu obyvatel – cca 50 tis. Kč /ročně, nejsou v tom SMS,
služba je velice rozšířena. Objasnil funkčnost hlasových zpráv.  Mobilní rozhlas lze využívat i při anketách,
vede různé statistiky a předání zprávy je rychlé. Druhá varianta čistě rozesílání emaily a SMS, nestojí nic,
pořizovací náklady v řádech 20 tis. Kč, časová prodleva při doručení je delší.

Rozprava k bodu:

Ing. J. Burda –  touto problematikou jsem se již zabýval, osobně jsem přesvědčen, že bychom něco z toho mohli
zkusit; u obec. rozhlasu je tam problém trochu s tím, že mladí lidé chodí pozdě z práce, a rozhlas neslyší,
nemovitosti mají plastová okna a rozhlas není slyšet; je potřeba zkoušet další libovolnou technologii, která jde
dál a stávající systém nahradit,
- jeden systém je jednoduchý, principiálně založený na tom – koupí se modem a sim karta s neomezenými
SMS.  Náklady 20 tis.  Kč a provozní  náklad –  neomezený tarif,  možnost  adresně to udělat,  jednoduchý
na ovládání, mají možnost to využívat nějaké skupiny mimo obecní úřad – např. urč. okruh lidí – volejbalisti;
- druhý systém je složitější – formou newslatterů,  facebookový komunikátor.
Ing. J.  Chrást – tento rozhlas má vyvinutou aplikaci do mobil.  telefonu, tvrdí, že na SMS jsou minimální
náklady, protože 70% lidí z těch přihlášených používá data na mobilu a tím se SMS zprávy využívají minimálně
Ing. J.  Burda – mají  to tak, že ten člověk si  vybere, že má smartphone nebo obyčejný mobil,  pokud má
smartphone, tak mu zprávy chodí jinak než přes SMS a jsou to zprávy formátované, něco jako facebookový
komunikátor. SMS placené zůstávají těm občanům, kteří mají klasický mobil a samozřejmě IZS systém.
Mobil. rozhlas nabízí další věc – za dalších 30 tis. Kč udělá vstupní marketing, oni dostanou lidi do toho
systému, rozešlou lidem letáky, informace do zpravodaje.
Informoval jsme se v některých obcích, starosta trval, aby z každé domácnosti byl zaregistrován aspoň 1
člověk, daří se jim 50-70% lidí do toho zapojit.
Lidé si mohou zvolit, jaký druh informace chce přijímat, dá se to diferencovat.

Ing. J. Chrást – zmínil aplikaci Zlepšujeme Česko – styl, vidím černou skládku, nafotím, odešlu starostovi;
Ing. J. Kubala – zprávy, jak se objevují na internetu by zůstaly?
Ing. J. Chrást – ano, o tuto službu by se to rozšířilo, musíme zavést jednotný systém informovanosti navrhuje
tuto služba zkusit na rok, otázka je zda se tímto dále zabývat;
Ing. R. Navrátil – navrhuje, aby se to dále řešilo a touto cestou se ubírat;
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Fr. Špunda – určitě jednu z těchto variant, pamatovat na věkovou kategorii 60+ , aby byl pro ně systém
dostupný;
Ing. J. Burda – klasický rozhlas nevypínáme, poběží obojí.
 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín souhlasí s pořízením autonomního systému pro rozesílání informačních zpráv.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13d/4Z/2019 bylo schváleno.

Systém UZOb
Starosta obce Ing. Jakub Chrást uvedl k bodu následující: Tento podbod  se týká systému pro vedení zasedání
rady  a  zastupitelstva  obce  Uzob,  který  usnadňuje  přípravu  podkladů  a  následně  zápisu  a
usnesení pro zasedání rady obce a zastupitelstva. Systém jsme testovali jak na zasedání
rady, tak rovněž podklady pro dnešní zasedání byly připraveny v tomto systému.  Největší
přednost vidí ve tvorbě podkladů, kdy zastupitel má vše na jednom místě. Cena za pořízení
je  jednorázově  11500,-  Kč,  následně  pak  ročně  6000,-  Kč,  kde  v  ceně  je  helpdesk,
zálohování, provoz, vývoj aplikace a legislativní update.

Rozprava k bodu:
Ing. J. Burda – jde o systém, o kterém jsme začali mluvit již dříve, zkoušeli jsme již dříve jeden systém, který 
byl komplikovanější, je pro mě daleko jednodušší si uspořádat věci elektronicky, je to na jednom místě a
prohledávatelné, zpětně se dá vyhledávat předchozí materiály;
Ing. J. Chrást – systém umožňuje fultextové vyhledávání;
Ing. R. Navrátil – považuje systém za přínosný, usnadňuje to přípravu na zasedání;
Ing. J. Kubala – podobná osobní zkušenost, vyjádřil souhlas s tímto systémem;
Ing. P. Kovařík – přehledné, je pro pořízení systému.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín souhlasí s pořízením systému pro vedení zasedání Zastupitelstva a Rady obce
Uzob.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13e/4Z/2019 bylo schváleno.

Studie prostoru křižovatky u pošty a zastávek Neptun
Starosta  obce  Ing.  Jakub  Chrást  k  bodu uvedl  následující:  Tato  možnost  se  nám naskytla  v  návaznosti
na znovuobnovení projektování průtahu obcí. Toto místo je jako nevhodné a rizikové, zmiňováno také ve studii
cyklodopravy a bezpečnosti dopravy, kterou máme zpracovanou.
Projekční firma HBH, která průtah projektuje, nám nabídla, že by mohla studii zpracovat.
V rozpočtu nejsou na studii vyčleněny peníze. Pokud budeme souhlasit s pořízením studie, RO by to posléze
zadala. Primární problém je ve 14.00 hod. a v průběhu dne, když přijede kamion na ul. J. Sigmunda, ten se tam
nevytočí.
Studie neznamená, že do toho musíme jít. Průtah musí do územního řízení, mohli bychom to dohnat a řešit to
současně s průtahem. Napadlo mě zkrátit ostrůvek, nalajnovat odbočovací pruh doleva, doprava a křižovatku
rozšířit.

Rozprava
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G. Bábková – je potřeba to vyřešit a určitě bych do toho šla, problém je když přijede kamion od Olomouce a
stáčí se k Sigmě a když vyjíždí kamion od Sigmy, je tam problém i s přechodem pro chodce, který je na krajské
komunikaci;
Ing. R. Navrátil – souhlasí s vypracování studie, zastávka se musí opravit, půjde o úsporu nákladů;
A. Dozrál – zadat to přímo projektantovi, přeskočit studii;
Ing. J. Chrást – určitě by chtěl studii, navrhnou 2 – 3 varianty a budeme pokračovat dále  uzem. řízením,
staveb. řízením, průtah má IV. etapy a naše obec je až III., neznamená, že když v průtahu poběží staveb. řízení
tato akce bude za 2 roky zrealizovaná;
Ing. J. Kubala – souhlasí s vypracováním studie;
Ing. J. Burda – pokračovat s tou firmou a je pro studii.
 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín souhlasí se zadáním studie křižovatky u pošty a prostoru zastávek u obchodního
domu Neptun.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13f/4Z/2019 bylo schváleno.

14. Diskuze a závěr

Ing. J. Kubala – je možné zaznamenat připomínku – bezbariérový OÚ;
G. Bábková – platba kartou na obci, zda to jde řešit;
Ing. M. Brhel – banka, karetní organizace si bere z každé transakce nějaký poplatek;
Ing. J. Chrást – dá se platit převodem z domu, lze i přes internet. bankovnictví;
Ing. M. Brhel – u VS, by se musela dělat nějaká číselná řada, technicky by to asi šlo;
Ing. J. Burda – dotaz zněl platba kartou na úřadě a posléze byla diskuse o platbě online;
G. Bábková – navrhuje zjednodušit systém – platby, VS, který lze používat každoročně;
Ing. M. Brhel – tuto otázku prověříme;
Mgr. E. Mišáková – navrhuje pořídit do auly nástěnné hodiny;
Ing. J. Chrást – ano, lze pořídit, KSZ a aula;
Mgr. L. Soušková – příprava zastupitelstva a zpráva o činnosti místní samosprávy se mi líbila, a děkuje za ni;
Ing. J. Chrást – studie kolumbária, našel jsem firmu, která to dělá pro Vrbátky – CN na studii 37 tis. Kč + DPH,
v ukázkách  fotky z Prostějova;
Ing. M. Mačák, host – dvě poznámky: perfektně připravená zpráva o činnosti místní samosprávy a druhá
otázka mobilních rozhlasů - neposílejte cizí lidí do domácností našich občanů – systém SMS;
Ing. J. Chrást – SPOZ – došlo ke změně na pozici předsedkyně, rád bych poděloval za práci, kterou pro obec
odvedla Mgr. Jana Šolcová,  Mgr. Leona Čotková to jistě povede stejným způsobem;
Ing. K. Mišák, host – minule jsem navrhoval zařadit do 2. skupina investic – komunikaci za kapličkou;
Ing. J. Chrást – je to zařazeno ve 3. prioritě;
Ing. K. Mišák, host – v přioritě 1. je uveden chodník – u Dozrála je uvedena ul. Školní, to je špatně jde o ul.
Na Zábraní;
Ing. K. Mišák, host – čištění potoka?
Ing. J. Chrást – mají to povolené od ŽP, chtějí žádat o dotace, aby na to měli peníze, povolení do r. 31.3.2021;
Fr. Špunda – nejde s tím něco udělat v rámci  akce cyklostezka na Slatinice?
Ing. J. Chrást – v rámci akce cyklostezka je tam povoleno nějaké kácení, budeme je opětovně kontaktovat a
připomínat se;
Ing. K. Mišák, host – je to pro Lutín velké nebezpečí; veř. projednání ÚP se neblíží?
Ing. J. Chrást – dle sdělení pí. Schinneckové na společ. projednání uvedla, tak do půl roku, nyní musíme
rozhodnout o připomínkách dotčených orgánů a veřejnosti, bude veřejně projednáno na ZO;
Ing. K. Mišák, host – o skeletu jste se nebavili?
Ing. J. Chrást – do ÚP bych to chtěl do sanačního pásma, oslovíme firmu K - stav reality spol. s r.o., aby to
na nás bezplatně převedla,  můžeme požádat  o  dotace na likvidaci   brownfieldu,  snaha oddělit  zástavbu
od průmyslové zóny;
A. Bábek, host – chválí zastupitele, že přijali studii křižovatky u pošty, že tato akce bude zahrnuta do průtahu
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obce;
D. Bábek, host – rozšířila se doprava SPRO Stavebniny, zda by mohla obec požádat majitele firmy o apelaci
na řidiče, aby respektovali povolenou rychlost v obci;
Ing. J. Chrást – budeme jednat s p. Peřinou, promluvíme s nimi, tato firma se velice rozrostla;
Ing. J. Chrást – podal doplňující informace o cyklostezce Lutín – Třebčín: každý den kontrolujeme, hlídáme
celkové náklady, v současné době se dělá intravilánová část nad „Rybníčkem“, aktivně komunikujeme s občany
tak, aby to bylo ke spokojenosti všech, do prázdnin by se měla extravilánová část stihnout, o prázdninách
se bude řešit část u ZŠ a obecního úřadu;
Ing. K. Mišák, host – na ty 2 vjezdy jste nezapomněli;
Ing. J. Chrást – je to zv projektu zařazeno, řešila se skladba v extravilánu, celkem asi 5 sjezdů;
Fr. Špunda – traverzové zábradlí mezi cyklostezkou a silnicí na rybníčkem to patří silnicím?
Ing. J. Chrást – to je naše, můžeme zadat nové svodidlo, můžeme se nad tím zamyslet;
G. Bábková - zda bude posunut radar na Třebčínské;
Ing. J. Chrást – uvidíme, jak bude zbudován ostrůvek;
Ing. J. Burda – posunutí radaru má smysl, když se posune hranice cedule, je to napájené z veř. osvětlení;
Ing. J. Chrást – dále není ani veř. osvětlení, až se tam změní situace, tak potom usoudíme, jestli by nebylo
vhodné to posunout;
Ing. J. Kubala – zábradlí při sjezdu do Rybníčka;
Ing. J. Chrást – 30 m dlouhé, 1,3 m vysoké je nakresleno, zábradlí bude ještě na křižovatce Třebčínská -
Slatinická;
Ing. J. Kubala – Hoškův výkrut, tam bude nějaký beton?
Ing.  J.  Chrást  –  80  beton  a  50  zábradlí,  p.  Hoška  jsme  informovali,  že  cyklostezka  nejde  přes  jeho
pozemek.                  

Starosta obce ukončil 4. zasedání Zastupitelstva obce Lutín ve 20.45 hod.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Starosta Ing. Jakub Chrást   ............................................................
 
Ověřovatelé: Ing. Jaroslav Kubala   ............................................................
 

Dušan Sedláček   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


